
 K projednání VV Příloha č. 4.2 

 
 

INFORMACE PRO ČLENY  
(Příloha zápisu OV ze dne 25.4.2023) 

 
+ Úspěch při jednání s VV ČJF = konečně známe termín jednání Rady ČJF, který prezident 
naplánoval na 16. 5. 2023 (což je zajisté neprodleně po skončení Oblastních konferencí, jak 
sliboval :o( 
 
- Neúspěch v komunikaci s VV ČJF  = na základě naprosto nerelevantní odpovědi Generálního 
sekretáře na dotaz, proč VV opakovaně neodpovídá na podněty z jednání OV jsme se obrátili 
na členku VV Sylvu Bouškovou s dotazy, jak získat odpovědi.  
:  Její odpověď byla víc než zarážející: pokud o něco žádáme a nechceme dostat odpověď „VV 
bere na vědomí“, jak je psáno v Zápisech VV, tak se s konkrétními podněty musíme v první řadě 
obrátit na člena VV ČJF, který má danou oblast na starosti. S touto osobou vše projednat a ta 
potom vznese naše požadavky na VV, jinak se odpovědí nedočkáme.... 
: Naopak dne 19. 4. 2023 obdrželi sekretáři oblastí od p. Giormaniho manuál jak podávat 
návrhy/materiály vč. příslušných usnesení, které chce OV zařadit do programu jednání VV ČJF 
a v jeho výkladu je popsaná struktura na jednání VV jako celku, nikoli jeho jednotlivých členů 
zodpovědených za danou agendu.  
Tímto máme jako OV dva naprosto rozdílné výklady, jak postupovat při podávání podnětů na 
VV. 
 
 

Středočeská oblast, podněty k projednání VV na základě Zápisu OV 3/2023 
– podněty pro legislativu či skokovou komisi – Sylva Boušková 

 
Bod 2. (OV 3/2023) 
OV žádá o povolení uspořádání refreshingu pro stavitele II. a III. Třídy 

- Odpověď: 
Nesouhlasí, VV se ztotožňuje s názorem SK aby se stavitelé zlepšovali pod vedením 
zahraničního stavitele. Je velmi málo kvalitních stavitelů, byla vyjednána možnost 
placené práce jako asistenta zahraničního stavitele zejména v zahraničí pro 2 osoby, 
dosud se nikdo nepřihlásil... 
Dále je možnost, aby se stavitelé hlásili jako asistenti na MČR – dosud žádný 
přihlášený... 
Naopak skoková komise žádá o podněty jak motivovat ke zlepšování stávající stavitele 
nebo jak získat nové zájemci o funkci stavitel... 
 

 
Bod 3. (OV 3/2023) 
OV žádá o zasílání rozpracovaných verzí Pravidel ČJF před schválením 

- Odpověď: 
*Pravidla mají oblasti připomínkovat a dávat podněty každoročně nejpozději do 
poloviny listopadu  
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Neozval se nikdo, až na pár konkrétních rozhodčích, jejich připomínky byly 
zapracovány do Pravidel 
Oblasti jako takové nespolupracují při přípravě Pravidel 
Na konci listopadu dostane rozpracovaná Pravidla na další rok Komise rozhodčích a 
zpracuje připomínky a změny 
*Tudíž nesouhlas s posíláním rozpracovaných pravidel před schválením 
*Veškeré dotazy - nejasnosti, které vzniknou z aktuální situace vždy řešit s Richardem 
Bauerem 
 
 
 
 
 
Další body k Pravidlům: 
*Floty navíc – kategorie 
Odpověď: 
Takzvaná vnořená soutěž je pilotním programem pro rok 23, není v žádném případě 
myšlena jako zátěž pro pořadatele, ve výsledkovém programu Hubertus jsou 
nastaveny filtry pro zpracovatele výsledků, takže jedním zaškrtnutím políčka je 
zpracovatel schopen vyhodnotit výsledky pro danou kategorii . Jsme si plně vědomi 
toho, že některé oblasti tento způsob vyhodnocení svých oblastních seriálů již několik 
let používají a i to byl popud k tomu tyto kategorie o malinký kousek rozšířit(4a 5ti 
letí koně).Určitě budete souhlasit s názorem, že je nutné motivovat nejmladší 
kategorie jezdců( to je ta opravdová základna ČJF) a je nutné motivovat i chovatele a 
majitele koní, to oni vkládají své peníze do koní, potažmo pro pořadatele při startu 
jejich koní, jsou vlastně skutečnými sponzory nebo minimálně díky nim startují koně, 
tak proč je neocenit, jinak nebudeme mít na čem jezdit. Určitě nechceme nikoho k 
ničemu nutit násilím, toto je jen možnost, jak se o kousek posunout vpřed k a zároveň 
udělat radost nejmladší jezdcům. Co se týká flotů: flot je cena a ceny dle pravidel jsou 
určeny rozpisem, z toho plyne, že pokud bude pořadatel chtít dát floty stejné barvy je 
to dle PJS.  
 
*Hlavní rozhodčí: 
Výsledkový servis má novou funkcionalitu, výsledky jsou ukládány po každé soutěži a 
to nám umožňuje poupravit práva a povinnosti pro HR: 
po odeslání výsledků poslední soutěže výsledkový servis potvrdí  formální správnost 
výsledků. spolu s nimi odešle HR zprávu HR, tím jeho povinnosti po ukončení lhůty 30 
min končí, program automaticky generuje platbu 15 korun za start a odesílá 
pořadateli fakturu . generuje příkaz pro platbu za HR a do 48 hod platbu odesílá 
(každý  rozhodčí bude mít kartu v JISu kde budou evidovány platby) 
 
:Tato nová funkcionalita Hubertusu bude funkční od 1.5 
:Od 1.5. Hubertus vygeneruje platbu pro HR, kterou zaplatí ČJF a cesťák platí 
pořadatel  
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*Porušování politiky  čl. 2, str. 92 – pravděpodobně převzato z FEI, pro laika 
nepochopitelné 
: chráněná osoba – str. 92-3?? 
Odpověď: 
1.1.3. Chráněná osoba je jakýkoliv individuální účastník jezdeckého sportu, včetně Sportovců, 
doprovodného personálu, trenérů, ošetřovatelů, funkcionářů, dobrovolníků a personálu ve 
všech jezdeckých disciplínách.  

 
: související organizátor – str. 80?  
Odpověď: 
to je pouze v seznamu definicí a vztahuje se na FEI pravidla (fialová)  

 
 
 
OV žádá vést M. Blažka v seznamu školitelů 

- Odpověď: 
V současné době je M. Blažek veden v seznamu školitelů. 
 Podle nově připravovaného dokumentu vzdělávání, který je úzce spjat s požadavky 
MŠMT o akreditace budou školitelé muset být rozhodčí specialisté nebo mezinárodní 
rozhodčí, což M. Blažek v současné době není, tudíž nebude moci být nadále školitel. 
 
Pokud ho OV chce mít jako legislativce, tak to ničemu neodporuje, ano, může být 
legislativcem Středočeské OV 

 
 
 
 
Bod 4 (OV 3/2023) 
OV žádá o uspořádání setkání hlavních komisařů ZZVJ 

- Odpověď: 
Ano, souhlas se schůzkou hlavních komisařů ZZVJ napříč celou republikou, je nutné 
minimálně ujednotit hodnocení při ZZVJ. Schůzka je víc než žádoucí 
 
 

Bod 6 (OV 3/2023) 
OV žádá odpustit pořadateli poplatek 15,- Kč za start na OM 

- Odpověď: 
Ano, poplatek za start na OM a MČR se neplatí 

Připojený dotaz: poplatek za start v jakékoli soutěži, kde se neplatí startovné je osvobozen? 
Konkrétně např. Finále Středočeské jezdecké ligy?  
Odpověď: 
ve všech soutěžích kde se neplatí startovné neplatí se ani poplatek 
  
 
Bod 11 (OV 2/2023)  
Zařazení J. Štvána do komise všestrannosti – Zápis komise všestrannosti 1/2023 
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OV převzal požadavek pí Diringerové na obsazení J. Štvána do komise všestrannosti místo 
Ing. Klauze, OV proti tomuto požadavku nemá námitek. Současně s tím OV konstatuje, že 
aktuální obsazení odborných komisí nekoresponduje s počty členů v oblastech a oblast B má 
nedostatečné zastoupení napříč disciplínami.  

- Stále není uvedeno v dokumentech ČJF i když komise všestrannosti souhlasí 
Odpověď:  

- VV dle zápisu neschválil zařazení J.Štvána do komise všestrannosti  

 

- Je možné navýšit počty členů v odborných komisí dle počtů členů?  
- Odpověď:  
- možnost navýšit počty členů komisí je vždy na zvážení předsedy komise 


